
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 10.12.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkafc6w

Zawilla o zbudowanie ulicy Suszyckiej .

Informujg,2e w VII kadencji Rady Miasta skladalam w tej sprawie

interpelacje z podpisami mieszkaric6w a we wrzesniu 2018 roku

zloLrylam pismo do Pana Prezydenta o ujgcie tej koniecznej inwestycji

w budzecie Miasta Woclawek na 2019 rok.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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